


Vedtak: 
  De fremlagte saker tas til orientering. Enstemmig.     
 
   
Sak 009/2020: SKATTEOPPKREVEREN: ÅRSMELDING OG ÅRSREGNSKAP FOR 2019 
  Jf. saksutredning 00720      
  

Rådmannens innstilling: 
1. Skatteoppkreverens årsmelding og årsregnskap for 2019 tas til orientering. 

   
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig.  
   
 

Sak 010/2020: SERVICEERKLÆRING FRITIDSKONTAKT 
  Jf. saksutredning 00820    
  

Rådmannens innstilling: 
Serviceerklæring fritidskontakt for Rødøy kommune vedtas som fremlagt. 
 
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 
  

 
Bjørn Pedersens habilitet vurdert i sak 011/2020. Han ble erklært inhabil etter Fvl. § 6 2. ledd . Enstemmig. 
 
Sak 011/2020: ERLING DIDRIKSEN: SØKNAD OM STØTTE TIL KJØP AV FISKEFARTØY 
  Jf. saksutredning 00220    
  

Rådmannens innstilling: 
Søknad om støtte til kjøp av fiskefartøy på 50 000 kroner fra Erling Didriksen innvilges med 
20 000 som tilskudd og 30 000 som rentefritt lån. Søknaden innvilges i tråd med 
retningslinjer for kommunale næringsfond. 
 
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 
 
 

Sak 012/2020: TILSTANDSRAPPORT FOR GRUNNSKOLEN I RØDØY KOMMUNE – FEBRUAR 2020 
  Jf. saksutredning 01020    
  

Rådmannens innstilling: 
Rødøy kommunestyre tar Tilstandsrapport for grunnskolen i Rødøy kommune- Februar 2020 
til orientering. 
 
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 
 
 

Sak 013/2020: HELSEHUS – FORPROSJEKT OG BEHOVSUTREDNING 
  Jf. saksutredning 01420    
  

Rådmannens innstilling: 
1. Det etableres ikke helsehus i nytt bygg i Jektvik, blant annet grunnet: 

Økonomi: Nytt helsehus vil påføre kommunen en investeringskostnad på bygg og 
inventar på ca. kr 20 mill. inkl. mva. og en årlig merutgift i driftskostnad på ca. kr 2,7 



mill. i forhold til dagens drift, nullalternativet. Dette er ikke i tråd med økonomiplan 
2020-2023 som viser behov for å redusere drifts- og kapitalkostnadene, samtidig 
som en skal opprettholde et godt tjenestetilbud. 
Fag: Nytt helsehus gir ikke økt tjenesteproduksjon, men dårligere samhandling 
særlig mellom omsorgstjenesten og helsetjenesten grunnet plassering langt unna 
Alderstun omsorgssenter. Dette er kritisk for å yte tjenester etter dagens og 
fremtidens behov. 
Bærekraft: Utfra bærekraftperspektiv bør helsetjenesten videreutvikles utfra 
dagens struktur for å møte fremtidens utfordringer. 

2. Helsetjenesten i Rødøy videreutvikles basert på dagens struktur, nullalternativet, blant 
annet grunnet: 

Økonomi: Det kan gjennomføres innen en investeringskostnad bygg/inventar på ca. 
kr 5,5 mill. inkl. mva. og en årlig merutgift i driftskostnad på ca. kr 3-400 000 i 
forhold til dagens struktur, nullalternativet. 
Fag: Nærhet mellom hovedlegekontor i Kila og Alderstun omsorgssenter vil ivareta 
økte behov for samarbeid mellom legetjenesten og omsorgstjenesten i behandling 
og oppfølging av pasienter. Nærheten vil også ha betydning for utvikling av 
legevaktstjenesten med tanke på sikkerhet og arbeidsmiljø. Dette vil gi mulighet for 
kollegastøtte og samarbeid om støttepersonell ved legevakt utenom kontortid. 
Helsetjenestene kan gis tidsriktige lokaler og samles ved at legekontoret i Kila 
renoveres og bygges ut. 
Bærekraft: Å videreutvikle dagens struktur er mest bærekraftig. Når det er mulig er 
det bedre å rehabilitere enn å bygge nytt. 
 

Dagens struktur videreutvikles med følgende tiltak: 
- Legekontoret på Rødøya opprettholdes, og oppgraderes til dagens standard 

innenfor vedtatt investeringsbudsjett kr 500 000,-. 
- Legekontoret i Kila opprettholdes, renoveres og bygges ut med ca. 100 m2, for å 

gi plass til å samle helsetjenesten. Investeringsbudsjettet for 2020 reguleres 
med kr 3,5 mill. inkl. mva. Driftsbudsjettet for 2020 holdes uendret. 

- Firemannsboligen gnr 34 bnr 49 moderniseres og renoveres, for å gi moderne 
og tidsriktige lokaler til fysioterapeut og videreutvikling av helsetjenester i 
Jektvik. Investeringsbudsjettet for 2020 reguleres med kr 2 mill. inkl. mva. til 
rehabilitering. 

- Det inngås dialog med tannhelsetjenesten om nye lokaler ved 
totalrehabilitering av lokaler for tannlege der de er i dag, eller nye lokaler i 
rådhuset. Disse vil kunne være selvfinansierende gjennom husleien, innenfor et 
tidsrom på ca. 10 år. 

 
Rådmannen gis fullmakt til å igangsette de nødvendige arbeidene for å videreutvikle 
helsetjenesten utfra dagens struktur, nullalternativet, som beskrevet over. Arbeidet 
igangsettes snarest mulig. 

     
Forslag fra Bjørn Pedersen: 
1. Rødøy kommunestyret har gjort lovlig fattede vedtak på etablering av Helsehus i Jektvik 

og hvilke helsetjenester som bygget skal inneholde. Kommunestyret har siden 2017 ved 
gjentatte anledninger bekreftet sine vedtak på at helsehuset skal realiseres ihht. 
intensjon. – Sist i ny kommunestyreperiode i forbindelse med økonomiplanen 2020-
2023 i sak 090/2019 i møte 18. des. 2019. Helsehuset i Jektvik ble av et enstemmig 
kommunestyre gitt første prioritet av de kommunale prosjekter som skal realiseres i 
perioden. 
 
Rødøy formannskap ser ingen grunn til ny behandling med ny votering omkring 
realisering av helsehus i Jektvik. Vi viser til K-sak 048/2017 Helsetjeneste – struktur. 
Videre K-sak 077/2017 Økonomiplan med investeringsbudsjett 2018-2021, Fylkesting-
sak 112/2018 Tannhelse for framtida, K-sak 056/2018 Økonomiplan med 



investeringsbudsjett 2019-2022, K-sak 063/2018 Lokalisering tomtevalg for prosjekt 
helsehus Jektvik, K-sak 090/2019 Økonomiplan 2020-2023 med drifts- og 
investeringsbudsjett 2020. Helsehuset i Jektvik er i økonomiplanen for Rødøy kommune 
2020-2023 vedtatt gitt høyeste prioritet. 
 
Formannskapet ser ingen grunn til ny behandling med ny votering over etablering av 
helsehus i Jektvika. I dette spørsmålet er det fattet lovlig vedtak. Jf. K-sak 048/2017. 
 
Nytt helsehus skal bl.a. inneholde: Legetjeneste, helsetjenester skole, helsestasjon, 
svangerskap og barselsomsorgstjenester, utredning, diagnostisering og behandling 
herunder fastlegeordning, helsesøster, psykisk helse, psykolog, tannhelsetjeneste, 
fysioterapi. Samhandling med spesialisthelsetjenesten, dialyse og andre framtidige 
mulige helseoppgaver. 
 
Helsehuset oppføres etter Alternativ 1 i Norconsults skisseprosjekt av 29.01.2020, 
stipulert kostnad kr. 19.982.974,-. Rådmannen pålegges å finne best mulige finansielle 
løsninger. 
 
Arbeidet med etablering av helsehuset i Jektvik iverksettes umiddelbart. Det forventes 
at anbudsutsendelse kan være ferdig til junimøte i kommunestyret i 2020. Det 
forutsettes byggestart i oktober 2020.  
 
Legekontoret på Rødøya opprettholdes. Legekontoret på Rødøya opprustes/renoveres 
med kr. 500.000,- ihht. økonomiplanen 2020-2023. 
 
Konklusjon: Helsehuset plassert i Jektvik der alle sentrale helsefunksjoner samles 
inkludert fysioterapi og tannhelsetjeneste vil gi en fremtidsrettet, trygg og god løsning 
for Rødøy kommune. Helsetilbudet som ligger i det nye helsehuset vil gi helsetjenester 
av høy kvalitet som dagens samfunn og befolkning etterspør. Trygge, stabile og 
forutsigbare helsetjenester er av avgjørende betydning dersom det i fremtiden skal 
bygge og bo mennesker i vårt distrikt. Helsehuset, slik det er skissert vil gi mulige økte 
kostnader, men alternativet der en lapper på eksisterende bygninger og oppnår mindre 
hensiktsmessige løsninger med fraksjonering av helsetilbudet, vil heller ikke være 
kostnadsfritt. 
 
Helsehuset i Jektvik med de helhetlige helsefunksjoner som inngår i løsningen som er 
valgt, samt at legekontoret på Rødøya opprettholdes – gir de beste løsninger for 
innbyggerne i Rødøy kommune. 

 
Vedtak: 
Som forslaget. Mot to stemmer som avgitt for innstillingen (Arne Tore Bang og Anniken 
Jensen Heen). 
 
 

Sak 014/2020: LEGEVAKTSFORMIDLING: SAMARBEIDSAVTALE 
  Jf. saksutredning 01520    
  

Rådmannens innstilling: 
1. Rødøy kommune inngår avtale om å drifte legevaktsformidling og nødnett, Avtale om 

legevaktsamarbeid, hvor Bodø kommune er vertskommune. 
2. Driftsbudsjettet for 2020 reguleres slik 

Konto Ansvar Kr 
13302 Legevaktsformidling 381 33 000 
19400 Bruk av dispensasjonsfond 950 - 33 000 

 
 



Forslag fra Sara Lorentzen: 
Nytt punkt 1:  Rødøy kommune reforhandler legevaktordning og nødnett med 

Helgelandssykehuset der Rana kommune er vertskommune inntil 
foretakstilknytning er avklart. 

Punkt 2:  Som rådmannens innstilling. 
 
Vedtak: 
1. Rødøy kommune reforhandler legevaktordning og nødnett med Helgelandssykehuset 

der Rana kommune er vertskommune inntil foretakstilknytning er avklart. 
2. Driftsbudsjettet for 2020 reguleres slik 

Konto Ansvar Kr 
13302 Legevaktsformidling 381 33 000 
19400 Bruk av dispensasjonsfond 950 - 33 000 

 
Mot to stemmer som avgitt for rådmannens innstilling (Arne Tore Bang og Anniken 
Jensen Heen). 
 
 

Sak 015/2020: SØKNAD OM SJØTOMT PÅ KJÆRRINGSKJÆRET NÆRINGSOMRÅDE PÅ GNR. 1 BNR. 68 PÅ 
NORDNESØY 

  Jf. saksutredning 01620    
  

Rådmannens innstilling: 
1. Lovundlaks A/S tildeles festetomt med størrelse ca. 600 m2 innenfor Kjærringskjæret 

Næringsområde på gnr. 1 bnr. 68 på Nordnesøy, jfr. søknad fra Lovundlaks A/S datert 
02.02.2020. Nøyaktig arrondering og avgrensing av tomt anvises av teknisk etat. 

2. Rødøy kommune, ved formannskapet, godkjenner at Lovundlaks A/S får overta 
festeforholdet på gnr. 1 bnr. 68 fnr. 2, innenfor Kjærringskjæret Næringsområde på 
Nordnesøy. 

3. Vilkår er at begge tomtene benyttes til sjørettet næringsvirksomhet. 
4. Det settes opp festekontrakt på 30 år, og for øvrig iht. vilkårene for tomteleie som 

følger av retningslinjene vedtatt under k.sak 14/2000. 
5. Alle omkostninger og gebyrer med saksbehandling, oppmåling og festekontrakt etc., 

skal dekkes av fester. 
 
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 
 
 

Sak 016/2020: TILSLUTNING TIL VEDTEKTER/SAMARBEIDSAVTALE FOR RKK SALTEN 
  Jf. saksutredning 01820    
  

Rådmannens innstilling: 
Rødøy kommune vedtar nye vedtekter og samarbeidsavtale for RKK Salten 
oppgavefellesskap. 
 
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 
 
  

 
Møtet slutt kl. 15.50   


